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11. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26. 9. 2012  
 

 

 

 

Haburová: 

Čistenie hydromelioračnych kanálov. Bola taká ústna dohoda, že sa celé okolie Milhostova 

z každej strany, pretože my sme obmytí hydromelioračnými kanálmi, ktoré boli strašne 

zarastené bola dohoda, že sa z každej strany vyčistia. Tento krát už sa nečistia a znovu sa 

čistia tie, ktoré už boli vlani vyčistené, tak tu by som vás poprosila tiež o aktuálnu situáciu 

prečo to tak je a prečo sa nedokončili tie, ktoré ešte neboli vyčistené.  

 

 

Ing. Kolesár: 

Melioračné kanály v okolí Milhostova, musíme preveriť túto skutočnosť, neviem reagovať 

okamžite ale preveríme to samozrejme. Problém nastáva v tom, že jedny kanály pri 

Milhostove sú v správe vodohospodárskeho podniku, iné sú v správe hydromelioracií a práve 

preto podľa toho s kým je práve zmluva funkčná a možno konať, tak podľa toho sa tie kanály 

aj čistia pretože projekt, ktorý bol v roku 2011 bol ukončený, v roku 2012 sa postupuje na 

základe nových dohôd a nových projektoch.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 


